

## Curriculum Vitae

**Name:** GHANIM MHMOOD DHAHER AL- HASSOD

PhD, Assistant Lecturer

Department of Mathematics,

College of Education for Pure Sciences, University of Mosul,

Mosul, IRAQ



### Personal Information

• Name	GHANIM MHMOOD DHAHER
• Dare of Birth	1/11/1965
• Place of Birth	Mosul, Iraq
• Gender	Men
• Nationality	Iraqi
• Marital Status	Marred
• No. of Children	6
• Cell phone No.	07702022522

### Academic Information

• Scientific Title	• Assistant Lecturer (change of title to teacher in progress)
• Scientific Dept.	Department of Mathematics, College of Education for Pure Sciences, University of Mosul
• General specialty	Mathematics
• Specific specialty	Mathematical statistics
• Email	<a href="mailto:Ghanim-hassod@uomosul.edu.iq">Ghanim-hassod@uomosul.edu.iq</a>
• Research Gate	Ghanim Mhmood Dhaher
• Google Scholar	Ghanim Mhmood Dhaher
• ORCID	رقم ORCID يتكون من 16 رقماً: ?????-????-????-????

Education			
Degree	Year	Major	University
• PhD	2014	Mathematics/ Mathematical Statistic	University Technology Malaysia ,Faculty of Science, Malaysia
• MSc	2000	Mathematics/ Mathematical Statistic	University of Mosul, College of Education, Iraq
• Bachelor	1989	Mathematics /Computer	University of Mosul, College of Education, Iraq
Scientific titles			
• Professor	تاريخ الحصول عليه		
• Assistant Prof.	تاريخ الحصول عليه		
• Lecturer	2014/2/26		
• Assistant Lect.	2006/2/22		
Scientific and Administrative Experiences			
• المنصب مقرر قسم الرياضيات	from to 2007/1/14 2009/12/16	Department of Mathematics, College of Education for Pure Sciences, University of Mosul	
• المنصب مقرر قسم الرياضيات	from 2018/1/8to 2018/12/1	Department of Mathematics, College of Education for Pure Sciences, University of Mosul	
Teaching Activities			
<ul style="list-style-type: none"> <li>• المادة حاسبات ، المرحلة الاولى ،القسم /الرياضيات، الكلية/ التربية ، Computer / 1<sup>st</sup> stage, Department of Mathematics, College of Education for Pure Sciences</li> <li>• المادة حاسبات ، المرحلة الاولى ،القسم /علوم قران، الكلية/ التربية Computer / 1<sup>st</sup> stage</li> </ul>			

- , Department of Quran Science, College of Education for Pure Sciences
- 
- **Mathematics / 1<sup>st</sup> stage, المرحلة الاولى، القسم / الحاسبات، الكلية / التربية،**
- **Department of Computer, College of Education for Pure Sciences**
- **Differential and Integrals / المرحلة الاولى، القسم / الرياضيات، الكلية / التربية**
- **1<sup>st</sup> stage, Department of Mathematics, College of Education for Pure Sciences**
- **life statistics / 2<sup>st</sup> stage, المرحلة الثانية، القسم / العلوم التربوية والنفسية، الكلية / التربية**
- **stage, Department of Psychology, College of Education**
- **المادة احصاء رياضي، المرحلة الرابعة، القسم / الرياضيات، الكلية / التربية للعلوم الصرفة**
- **4–th stage, Mathematical Statistics, Department of Mathematics, College of Education for Pure Sciences**
- 

## Postgraduate Supervision

• Master	Supervision of one student
• PhD	-----

## Peer-reviewed Publications

•  
**1- A Comparison between the Performance of Universal Kriging and Cokriging Techniques in Spatial Estimation with Application, MATEMATIKA,29 (Ib),33-41 , (2013 )**  
**Ghanim Mhmood Dhaher(Iraq) , Dr. Muhammad Hisyam Lee (Malaysia)**

**2- Bayesian Prediction Analysis of Spatially Correlated Data, Australian Journal of Basic and Applied Sciences 7(10), 263-269. ISSN: 1991-8178. (2013 ) Ghanim Mhmood Dhaher(Iraq) , Dr. Muhammad Hisyam Lee (Malaysia)**

**3- Robust Estimation for Two Different Sets of Spatial Data with Application. Australian Journal of Basic and Applied Sciences 7(10), 562-569. ISSN: 1991-8178. (2013 ) Ghanim Mhmood Dhaher(Iraq) , Dr. Muhammad Hisyam Lee (Malaysia)**

**4-Analysis the covariance structure of two sets of different spatial data with prediction Journal of Education and Science University of Mosul (2007)**  
**Ghanim Mhmood Dhaher Al-Hassoud (Iraq ) and Dr. Muhammad Nather Ismail (Iraq)**

**5-Interpolation of spatial statistics for positive skewness data, Iraqi Journal of Statistical Sciences University of Mosul (2004)**

**Ghanim Mhmood Dhaher Al-Hassoud (Iraq ) and Dr. Muhammad Nather Ismail (Iraq)**

**6-Interpolation of spatial statistics for positive skewness data, Iraqi Journal of Statistical Sciences University of Mosul (2004)**

**Ghanim Mhmood Dhaher Al-Hassoud (Iraq ) and Dr. Muhammad Nather Ismail (Iraq)**

**7-Prediction of random spatial process, the first conference for statistics science / University of Mosul (2000) Ghanim Mhmood Dhaher Al-Hassoud (Iraq ) and Dr. Muhammad Nather Ismail (Iraq)**

**8- Spatial Interpolation Techniques of Some Soil Chemical Properties with Prediction.**

**Design Engineering (Toronto) ISSN NO: 0011-9342 | Year 2021 Issue: 7 | Pages: 5467- 5480**

**Website: <http://www.thedesignengineering.com/index.php/DE> . (2021) Ghanim Mahmood Dhaher, Najla Sedek Yehya, Eman Basheer Abdelahed . Department of Mathematics, College of Education for Pure Science, University of Mosul, Mosul, IRAQ**

**9- Effect of Soil Data Spatial Distribution for Multivariate Spatial Prediction under Uncertainty**

**Ghanim Mahmood Dhaher. Turkish Journal of Computer and Mathematics Education Vol.12 No.10(2021), 6343-6355**

تسلسل البحوث من الأحدث فالأقدم بالنسبة لسنة النشر

## Books and Chapters

- ---
- ---
- 

تسلسل الكتب من الأحدث فالأقدم بالنسبة لسنة النشر

## Scientific Conferences and Symposiums

**1- حضور للمؤتمر العالمي الثاني للرياضيات في جامعة صلاح الدين / اربيل 3-5 / 2 / 2019  
Second International Conference of Mathematics (SICME))**

2- شهادة تقديرية لحضور الورشة التدريبية (كيفية الاستفادة من تقنيات البحث الالكتروني وتطبيقات Microsoft office, End Note, وظيفيا )  
كلية التربية للعلوم الصرفة قسم الحاسوب/جامعة الموصل 2019/4/17

3- حضور للورشة العلمية ( بعض المهارات والواصفات الشكلية عند كتابة الرسائل والاطارح لطلبة

الدراسات العليا) كلية التربية للعلوم الصرفة قسم الرياضيات /جامعة الموصل 2019/4/29-28

4- حضور للورشة العلمية ( استخدام التقنيات الحديثة في ادارته التعليم والبحث العلمي) كلية التربية للعلوم الصرفة قسم الحاسوب/جامعة الموصل 2019/4/30

5- شهادته مشاركة في الندوة العلمية الموسومة (الاتجاهات الحديثة في علوم الحياة كلية التربية

للعلوم الصرفة قسم علوم الحياة 2019/4/24

6- تاييد حضور للورشة العلمية(معايير الاستلال في البحث العلمي) كلية التربية للعلوم الصرفة شعبه الترقيات العلميه /جامعة الموصل 2019/5/29

7- شهادة تقديرية للندوة العلمية تحت شعار ( رؤية ادارية لواقع تجارب المدارس الاهلية في محافظة

نينوى ) /قسم ادارة اعمال كلية الادارة والاقتصاد /جامعة الموصل 2018/12/27

8-حضور للمؤتمر العالمي الاول للعلوم الصرفة وتطبيقاتها في جامعة كويا / اربيل 24- 23 / 4 / 2018

1st International Conference of Pure Mathematics and application science (1CPAS))

9- شهادة مشاركة لحضور الورشة العلمية الالكترونية " شرح دليل نظام المقررات " جامعة الموصل. كلية التربية

للعلوم الصرفة. 2020/4/22

10- شهادة مشاركة لحضور الورشة العلمية الالكترونية "الاستخدامات الاحترافية لبرنامج الاكسل " جامعة

الموصل. كلية الهندسة. 2020/4/28

11- شهادة مشاركة لحضور الورشة العلمية الالكترونية " Algebraic method for topological data

analysis " جامعة الموصل. كلية التربية للعلوم الصرفة. قسم الرياضيات 2021/2/13

12- شهادة مشاركة لحضور الورشة العلمية الالكترونية " اساليب اختيار التحليل الاحصائي المناسب للبيانات

في البحث العلمي " جامعة الموصل. كلية علوم الحاسوب والرياضيات. 2021/2/16

13- شهادة مشاركة في دورة التعليم المستمر الافتراضية " تقنية الطلاءات المستخدمة في حماية المعادن "

جامعة الموصل. كلية العلوم. قسم الفيزياء. 2021/3/10-8

14- شهادة مشاركة لحضورالدورة التدريبية الافتراضية " مزايا التخزين السحابي كوكل درايف انموذجا " جامعة

الموصل. وحدة الحاسوب/ كلية الطب/ وحدة التعليم المستمر. 2021/3/29-28

15- شهادة مشاركة " introduction to the boundary analysis of closed set " university of

Mosul. College of education for pure sciences. Dep. of Mathematics . Asso. prof.

Chadi Nour. 15/3/2021

international virtual Education Conference(Covid -19: vaccines Rating -16  
Debates) Al-Qadysia university and Liverpool John Moores university.

11/4/2021

### Other Scientific activities

- الدورات التطويرية
- الدورات التأهيلية

### Associations

- اسم الجمعية
-